
Referat af generalforsamling d.27/6-18.
Tilstede, Marlene, Kristina og Johnny, Poul, Allan, Liva, Sofie.

Johnny fortæller om beretningen og så er der åben for spørgsmål.
Der var en der spurgte lidt om hvad det kræver og være i bestyrelsen og hvor mange penge vi har.
Det kommer i Marlenes beretning om økonomien.

Vi snakkede lidt om at træerne tager belysningen på græsset og ind i lejlighederne.

Marlene beretter om økonomien:
Alle omkring bordet sagde ok til regnskabet og der var opbakning til vores opsparing.

Valg til bestyrelsen.
Marlene fortsætter.
Johnny fortsætte.
Sofie er valgt ind i bestyrelsen. Bustrupgade 7 2. TH.
Liva vil være med som aktive medlem.
Kristina F. Trækker sig fra bestyrelsen som aktiv medlem og bliver valgt til suppleant.
Michael har også trukket sig fra bestyrelsen.
Sara er med som suppleant.

Overskuddet som vi har lige nu har vi med for og spare op til et skraldeskur.
Og vi vil blive ved med og spare op og det var der tilslutning til hos de fremmødte.
Poul fortalte at vi gerne må fremlægge vores ideer til skraldeskur, for det kan være vi kan få hjælp 
andet sted fra.
Altså om de forskellige foreninger kan give et ekstra beløb til Gårdlauget.
Der var en ide om at vi skal søge landsby fonden og så var der snak op hvem der kan søge om det kun 
er leje boliger eller også andels?

Der var en del snak om hvordan skralderummet ser ud og at gårdmanden skal bytte rundt på 
containerne så det ikke kun er et og to der er fyldte.

EVT.
Legehuset skal repareres og det skal Johnny gøre.
Der skal tagpap på og det skal olieres.
Dyr i gården. Der er katte i gården og der er sat et kanin bur op i gården.
Poul siger at den berørte beboer har fået at vide katten ikke skal være i gården.
Vi siger også nej til kanin i gården.
Buret er Michael og han skal havde at vide det skal fjerne.
Der blev spurgt om bier i byen og Marlene har set noget i fjernesynet.
Vi kan få stillet en bi stade op i gården, men der er ikke stor opbakning til ideen.
Vi snakker videre om bi stader og tager det op på vores næste Gårdlaugs møde, vi skal få ringet og få 
dem ud.
Der er tilslutning om at vi beholder juletræet i gården.
Poul fortæller om festen i gården og de har brug for hjælp til og få arrangeret festen.

https://maps.google.com/?q=Bustrupgade+7+2.+TH&entry=gmail&source=g

